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Skolebestyrelsesmøde Skoledistrikt Syd 
Mandag d. 19.06.2017 

Kl. 18.00 – 21.00 
 

Mødested: Sæby Skoleafdeling 
Spisning fra ca. 19.45 

 
 

DAGSORDEN 
 

 
1. Deltagere 

 
 

 
- Louise Jæger Jeppesen 

- Anette Hede Michaelsen (medlem fra 

skoleåret 2017/18) 

- Charlotte Laubæk (medlem fra 

skoleåret 2017/18) - afbud 

- Lone Haugaard 

- Preben Hahn Sørensen - afbud 

- Henrik Hanghøj  

- Dan Christiansen  

- Maibritt Ombo 

- Charlotte Kramme 

- Thomas Kaptain  

- Mette Hejslet - afbud 

- Ulla Winther  

- Rene Dehn  

- Michael Koch Sørensen 

- Henrik Bruun Nielsen (ordstyrer) 

- Ulla Lindstrøm Petersen 

- Jesper Koldtoft (referent) 

- Lars Lundgreen 

 

1. Godkendelse af dagsorden samt 
punkter til evt. – 5 min. 

 Dagsorden godkendt – 3 emner påført 
punktet Eventuelt.  
 

 Velkommen til Anette Hede Michaelsen 
som nyt bestyrelsesmedlem samt kort 
præsentationsrunde. 

2. Evaluering af BBO (Bæredygtigt 
Børneområde) – 20 min.  

 
Evalueringen af BBO er i fuld gang.  
 
Under punktet vil jeg komme med en generel 
orientering af evalueringsoverskrifterne i BBO.  
 

 Louise orienterede om elementerne i 
evalueringen, herunder spørgeskemaer 
hos medarbejdere og forældre, dialog-
møder, fokusgruppeinterviews samt 
evalueringer fra skoleafdelinger/ledelse. 

 

 Gennemgang af bilag (evaluering af BBO-
overskrifter). 
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Samtidig vil Louise orientere fra Henrik og 
hendes deltagelse i evalueringsoverskriften: 
”Inddragelse”, som finder sted mandag d. 19. 
juni kl. 16.30 samt hendes deltagelse i et 
evalueringspunkt d. 30/5-17. 
 
Bilag vedhæftet: ”Evaluering af BBO”  
 
Bilag vedhæftet: ”Evaluering af BBO – 
Forvaltningens udkast” 
 
Opgave: 
 
Den 17. august skal Louise sammen med én 
repræsentant mere fra bestyrelsen deltage i 
evalueringen af overskriften: 
”Ledelsesstruktur”. Vi skal have valgt en 
repræsentant.  

 

 Deltagelse i evaluering af ledelsesstruktur 
den 17. august, hvor der bl.a. skal kigges 
nærmere på sammenhængskraft i 
distrikterne, samt evt. ny organisering af 
distriktslederstrukturen (fra 8 øverste 
ledere til 4). Lone og Louise deltager. 

3. Elevernes Nationale Trivselsmåling – 
20 min.  

 
Eleverne på alle skoleafdelinger i distriktet har 
gennemført elevernes nationale trivsels-
undersøgelse. 
 
Formålet med punktet er give jer et billede af 
hvorledes vi arbejder med resultaterne af 
undersøgelsen samt give jer mulighed for at 
stille spørgsmål. 
 
Samtidig er der mulighed for at drøfte 
hvorledes lokalrådene kan arbejde mere lokalt 
med resultaterne på de enkelte afdelinger. 
 
Bilag vedhæftet: ”Bilags- og skolerapport” (alle 
afdelinger)  

Den nationale trivselsmåling er en af bestyrelsens 
muligheder for at få et indblik i skoledistriktets 
trivsel. 
 
De enkelte skoleafdelinger har fremsendt status 
på sidste års trivselsundersøgelse medio maj 
2017, som er sammenskrevet af Anette 
Nedermark. Lars foreslår, at denne sammen-
skrivning bliver grundlag for drøftelser i lokal-
rådene. 
 
Bestyrelsen ønsker fortsat fokus på spørgsmål i 
indikator 1 – social trivsel (særligt for indsko-
lingen). 
 
Lars orienterede om det kommende års fælles 
indsatsområde i skoledistriktet, der handler om 
elevinddragelse. I denne forbindelse bl.a.: 
 

 Kursustilbud til medarbejdere om 
elevinddragelse, motivation og 
medbestemmelse (i samarbejde med 
Danske Skoleelever) 

 Uddannelse af AKT- og inklusions-
personer m.h.t. børnesamtaler m.v. 

 Inddragelse af konsulent Lotte Due i 
forskellige sammenhænge. 

 
I kommende skoleår forsøger vi desuden at 
inddrage elevrådene mere i bestyrelsesarbejdet. 
 
Det besluttes endvidere, at elevernes trivsel 
forsøges sat på dagsorden i lokalrådene efter 
sommerferien.  
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Bestyrelsen og afdelingslederne gør i øvrigt igen 
en indsats for at få lokalrådene til at fungere på 
afdelingerne. I denne forbindelse skal der være 
fundet dato for afdelingens første lokalrådsmøde 
inden skoleårets første forældremøder, således 
der kan bliver reklameret for rådene på disse.  
 
Lars arbejder videre med sagen. 
  

4. Evaluering af AI og Rullende 
Skolestart – 30 min.  

 
I forbindelse med evaluering af BBO 
(Bæredygtigt Børneområde) er der lavet en 
evaluering af AI og Rullende Skolestart på de 
enkelte afdelinger. 
 
Formålet med punktet er, at vi sammen drøfter 
evalueringsresultaterne samt eventuelle 
initiativer. 
 
Samtidig er der mulighed for at drøfte 
hvorledes lokalrådene kan arbejde med 
kommunikationen af resultaterne på de enkelte 
afdelinger. 
 
Der er afslutningsvis afsat tid til en drøftelse 
omhandlende de tre øvrige bestyrelsers 
evaluering af AI.  
 
Bilag vedhæftet: ”Evaluering AI og RS” 

 
Den udarbejdede evaluering drøftet med fokus på 
de punkter, der ønskes omsat og forankret lokalt 
eller på distriktsplan, herunder f.eks.:  

 Kommunikation 

 Forældresamarbejde 

 AKT og inklusion 

 Praksisændringer 
 
Bestyrelsen ønsker at anerkende evalueringens 
punker omkring medarbejdernes indsats i 
processen. Louise udarbejder skrivelse herom til 
ophængning i personalerummene. 
 
Evalueringen sættes på som punkt 2 på lokalråds-
møderne til efteråret (efter den nationale 
trivselsmåling). 
 
 

5. Værdiregelsæt – 20 min.  
 
Under punktet ønskes en drøftelse af det 
videre arbejde med værdiregelsættet. 
Vedhæftet finder I et bilag, som vi kan anvende 
ift. arbejdet.  
 
Bilag vedhæftet: ”Skabelon til værdiregelsæt” 

 
På kommende ekstraordinært møde udarbejdes 
det ønskede design for processen sammen med 
ledelsesteamet – bl.a. forslag om inddragelse af 
medarbejdere i processen sammen med skole-
bestyrelsen. 
 

6. Kort orientering v/ Lars – 5 min.  Ulla Petersen har valgt at trække sig tilbage som 
SFO-leder pr. 1. september.  
 
Lars præsenterede udkast til både internt og 
eksternt stillingsopslag med datoplan hvori den 
forestående sommerferie er indtænkt. 
 
Der nedsættes ansættelsesudvalg bestående af: 

 Ledelse: Susanne Danielsen, Jesper 
Koldtoft, Lars Lundgreen, 

 Medarbejdere: Sekretær Mette Due, 1 
SFO- og 1 lærerrepræsentant, 
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 Bestyrelse: Thomas Kaptain og Louise 
Jæger  

 

7. Punkter til næste møde – 5 min.   Særskilt kommende møde: Procesdesign 
for arbejdet med værdiregelsæt (et helt 
møde afsættes). 
 

 BBO-evaluering fortsat. 
 

 Afdelingernes fysiske tilstand, legepladser 
m.v. 
 

Evt.  

 Orientering om dialogmøder 
dagtilbud/skole med politikerne v/Lone 

 

 Ejendomscenter og afdelingernes fysiske 
standard v/Lone 

 

 Lokalråd v/Thomas (er drøftet under punkt 
3) 
 

Kl. 19.45: Spisning og hygge – god sommer til 
alle 

 

 

 


